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PROTOKÓŁ NR VIII/24 

z VIII sesji Rady Gminy Wojciechów, która odbyła się 27 września 2024 roku 

w Gminnym Ośrodku Kultury w Wojciechowie  

i trwała od godz. 9.00 do godz. 12.38  

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych: 

1. Beata Bartoszcze, 

2. Sławomir Chudzik, 

3. Bogusława Anna Grzelak, 

4. Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, 

5. Tomasz Kowalski, 

6. Tomasz Marek Madej, 

7. Dariusz Malik, 

8. Grzegorz Matyjasik, 

9. Marcin Mirosław, 

10. Michał Piotr Podstawka, 

11. Marek Leszek Rejmak, 

12. Daniel Walkiewicz, 

13. Anna Zabiegła, 

14. Jarosław Paweł Zubrzycki. 

Radni nieobecni: 

1. Miłosz Adamczyk, 

 

Spoza Rady w obradach uczestniczyli: Artur Markowski – Wójt Gminy, Bożena Pajduszewska – 

Zastępca Wójta Gminy, Łukasz Czarnomski – Sekretarz Gminy, Mirosława Walat- Maciejka – 

Skarbnik, Magdalena Szabat – obsługa prawna UG, Zbigniew Pacholik – Prezes LGD „Zielony 

Pierścieo”, Mariusz Iwanicki – przedstawiciel Wód Polskich, Monika Pietrzak i Renata 

Tarkowska – przedstawiciele SP ZOZ nr 1 w Bełżycach, Wojciech Mirosław – Kierownik 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Wojciechowie, Ewa Adamiec – Przewodnicząca Gminnej 

Komisji Przeciwdziałania Alkoholizmowi i Narkomanii, Zygmunt Gomółka – pracownik UG 

Wojciechów.   

 

Ad. pkt. 1. Otwarcie obrad. 

Otwarcia obrad VIII sesji Rady Gminy Wojciechów IX kadencji dokonał Przewodniczący 

Rady Gminy Wojciechów – Sławomir Chudzik. Przywitał uczestniczących w obradach radnych, 

sołtysów oraz wszystkich gości. 

Następnie na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził, że 

z ustawowego składu 15 radnych obecnych jest 14 radnych, co stanowi quorum wymagane do 

podejmowania prawomocnych uchwał. (Listy obecności stanowią załączniki do protokołu.) 

 

Ad. pkt. 2. Przyjęcie porządku obrad. 
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Proponowany porządek obrad wszyscy radni otrzymali w zaproszeniach na sesję, był 

on również udostępniony na Portalu Mieszkaoca pod adresem wojciechow.esesja.pl. 

(Proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu)   

Wójt zgłosił wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowych 

punktów, tj. podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi 

Lubelskiemu w zakresie nieodpłatnego przekazania dokumentacji projektowej inwestycji pod 

nazwą „Przebudowa drogi powiatowej nr 2229L (Wojciechów – Palikije – Sporniak – Motycz) 

w zakresie wykonania opaski bezpieczeostwa w miejscowości Sporniak, gm. Wojciechów”. 

(Druk nr 39/2024) oraz podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminie 

Kłodzko na pomoc dla powodzian. (Druk nr 40/2024) 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek formalny o wprowadzenie do porządku 

obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

Powiatowi Lubelskiemu w zakresie nieodpłatnego przekazania dokumentacji projektowej 

inwestycji pod nazwą „Przebudowa drogi powiatowej nr 2229L (Wojciechów – Palikije – 

Sporniak – Motycz) w zakresie wykonania opaski bezpieczeostwa w miejscowości Sporniak, 

gm. Wojciechów”. (Druk nr 39/2024) 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, 

Grzegorz Matyjasik, Marcin Mirosław, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel 

Walkiewicz, Anna Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki. 

NIEOBECNI (1) Miłosz Adamczyk.  

 

 W tym miejscu w porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Chudzik 

udzielił głosu przybyłym na sesję przedstawicielom mieszkaoców miejscowości Palikije 

Pierwsze. Temat dotyczył budowy drogi, pomiarów geodezyjnych pasa drogowego i spornej 

kwestii związanej z koniecznością przesunięcia ogrodzenia działki przy tzw. Domu Nauczyciela. 

 Wójt przypomniał, że aby zrealizowad tą drogę Gmina ogłaszała przetarg aż 8 razy. 

Dodał, że Gmina nie zrezygnowała z budowy drogi i zapewnił, że zadanie zostanie wykonane. 

Będzie ona na tyle szeroka aby umożliwid przejazd pojazdom rolniczym. Odnośnie ogrodzenia, 

to jego rozbiórka ujęta jest w kosztorysie inwestycji i będzie to zrealizowane przed odbiorem 

inwestycji.  

 S. Chudzik nadmienił, że 3 osoby z Domu Nauczyciela są zgodne aby to ogrodzenie 

przesunąd, pod warunkiem, że koszty pokryje Gmina. 

 Głos zabrała Bożena Pajduszewska – Zastępca Wójta. Poinformowała, że droga jest 

wykonywana w oparciu o dokumentację projektową z 2022 roku. Przebieg drogi został 

zaprojektowany w istniejącym pasie drogowym i tak została wytyczona. Nie może byd 

wykonana na prywatnych gruntach, nie ma też możliwości zmiany jej przebiegu. Dodała, że 

zarówno projekt jak i kosztorys inwestorski przewidywał rozbiórkę problematycznego 

ogrodzenia, co zostanie pokryte ze środków Gminy. 



Protokół Nr VIII/24                 27 września 2024 roku 

 

3 | S t r o n a  

 

 Do tematu odniósł się również, obecny na sesji insp. Zygmunt Gomółka. 

 Zakaoczając temat Przewodniczący Rady zaznaczył, że Wójt zapewnił, że inwestycja 

zostanie zrealizowana. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek formalny o wprowadzenie do porządku 

obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej gminie Kłodzko na pomoc dla powodzian. (Druk nr 40/2024) 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, 

Grzegorz Matyjasik, Marcin Mirosław, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel 

Walkiewicz, Anna Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki. 

NIEOBECNI (1) Miłosz Adamczyk.  

 

Innych wniosków, co do zmian porządku obrad nie wniesiono, zatem Przewodniczący Rady 

Sławomir Chudzik poddał pod głosowanie całośd porządku obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, 

Grzegorz Matyjasik, Marcin Mirosław, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel 

Walkiewicz, Anna Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki. 

NIEOBECNI (1) Miłosz Adamczyk.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła następujący 

porządek obrad VIII sesji Rady Gminy Wojciechów: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Gminy Wojciechów. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy Wojciechów z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Wojciechów oraz Przewodniczących komisji z 

działalności w okresie między sesjami. 

6. Informacja z działalności Lokalnej Grupy Działania „Zielony Pierścieo”. 

7. Informacja dotycząca działalności SP ZOZ NR 1 w Bełżycach i funkcjonowania Ośrodków 

Zdrowia na terenie gminy Wojciechów. 

8. Informacja dotycząca działalności Wód Polskich na terenie gminy Wojciechów. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia wydzielonych rachunków przez samorządowe 

jednostki budżetowe. (Druk 29/2024) 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na rok 2024. (Druk nr 30/2024) 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na 

okres 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą. (Druk nr 31/2024) 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na 

okres 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą. (Druk nr 32/2024) 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na 

okres 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą. (Druk nr 33/2024)  

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na 

okres 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą. (Druk nr 34/2024) 

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Wojciechowie. (Druk nr 35/2024) 

16. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu osłonowego w ramach wieloletniego 

rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. (Druk nr 36/2024) 

17. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia lokalnego programu osłonowego pn. „Bądź 

aktywny”. (Druk nr 37/2024) 

18. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

2024 rok. (Druk nr 38/2024) 

19. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Lubelskiemu w 

zakresie nieodpłatnego przekazania dokumentacji projektowej inwestycji pod nazwą 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 2229L (Wojciechów – Palikije – Sporniak – Motycz) w 

zakresie wykonania opaski bezpieczeostwa w miejscowości Sporniak, gm. Wojciechów”. (Druk 

nr 39/2024) 

20. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminie Kłodzko na pomoc dla 

powodzian. (Druk nr 40/2024) 

21. Interpelacje i zapytania radnych. 

22. Wolne wnioski i informacje. 

23. Zakooczenie obrad. 

 

 W tym punkcie porządku obrad głos zabrał Mariusz Iwanicki – przedstawiciel Wód 

Polskich, Kierownik PGW WP, Nadzór Wodny w Lublinie. Na wstępie odniósł się do sytuacji 

powodziowej, która wystąpiła w południowo-zachodniej części Polski. Poinformował, że w 

rejonie działania jego oddziału Wód Polskich jest rzeka Ciemięga, na której prowadzone są 

prace utrzymaniowe oraz na bieżąco, jeśli jest taka koniecznośd są rozbierane tamy bobrowe. 

 Przewodniczący rady poprosił o przedstawienie informacji dotyczących oczyszczali w 

Palikijach. 

Przedstawiciel Wód Polskich wyjaśnił, że z uwagi na to iż nie jest to w obrębie jego 

działania i nie miał możliwości zapoznania się z dokumentami nie jest w stanie odnieśd się do 

tego tematu. 

Głos w tym temacie zabrał Wójt. Poinformował, że na zlecenie Gminy zostały 

zaprojektowane dwie koncepcje budowy oczyszczalni i odprowadzania ścieków, które zostały 

przesłane do Wód Polskich z prośbą o pinie. Niestety do tej pory nie odniesiono się ani do nich 

ani do ewentualnej lokalizacji. Zadaniem Wójta taka opinia jest istotna z punktu widzenia 

wystąpienia o pozwolenie wodno-prawne. Wójt nadmienił o dotychczasowej współpracy z 

Wodami Polskimi, między innymi w kwestii pozwolenia na budowę studni, pozwolenia na 
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budowę oczyszczalni przy planowanym budynku GOK i OPS czy też rozbiórkę tam bobrowych 

na rzece Ciek spod Wojciechowa. 

Przedstawiciel Wód Polskich wyjaśnił, że to czy można ścieki spuścid do stawu, czy też 

nie w głównej mierze zależy od obliczeo przygotowanych przez projektanta – czy stopieo 

oczyszczania jest wystarczający, czy ścieki nie będą wpływały negatywnie na faunę. Dodał, że 

jeśli obliczenia są właściwe wówczas wszystko powinno byd zgodnie z prawem załatwione bez 

problemów. 

Przewodniczący Rady zadał pytanie, czy są projekty na wznowienie źródeł rzek, np. 

rzeki Bystra oraz czy ktoś kontroluje istniejące źródła, ponieważ w niektórych przypadkach są 

zasypywane. 

Mariusz Iwanicki poinformował, że takie kontrole są przeprowadzane i zasypywanie 

źródeł jest niedopuszczalne. Odnawianiem źródeł zajmuje się jeden z wydziałów UMCS. 

Wójt odniósł się do kwestii współpracy, która oprócz tam bobrowych dotyczyła 

również uzyskania niezbędnych pozwoleo przy budowie chodnika przy stawach w Palikijach. 

M. Iwanicki poinformował, że wszystkie kwestie i problemy, które zostały poruszone 

na sesji będą przekazane Dyrekcji Wód Polskich w Warszawie. 

Przewodniczący Rady podziękował i dodał, że liczy na efekty. 

Radny Michał Podstawka zwrócił się z pytaniem o orientacyjny oczekiwania na 

rozbiórkę tam bobrowych od momentu złożenia wniosku. 

Przedstawiciel Wód Polskich wyjaśnił, że do rozbiórki konieczna jest decyzja, 

pozwolenie z Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska i jest to kwestia kilku, kilkunastu dni 

od jej uzyskania.  

Wójt potwierdził, że od momentu uzyskania pozwolenia od RDOŚ i zgłoszenia do Wód 

Polskich jest to kwestia kilku dni. 

Następnie, głos w dyskusji zabrał radny Marek Rejmak. Zapytał o sposób ustalania 1,5 

metrowego pasa rzeki oraz kto ponosi odpowiedzialnośd za szkody wyrządzone przez konary 

drzew rosnących w pasie rzeki a wystające nad prywatne posesje? Do kogo należy wykonanie 

podcinki? 

M. Iwanicki odpowiedział, że jeśli chodzi o rzeki uregulowane to granice są wytyczone , 

natomiast w przypadku rzek nieuregulowanych ich przebieg można je sprawdzid na 

Geoportalu. W temacie drzew, to szkody należy zgłosid do Wód Polskich. W kwestii przycinki, 

jeśli konary wystają poza pas to leży to w gestii właściciela posesji ale istnieje możliwośd 

własnego wyrębu całego drzewa za odpowiednio wyliczoną cenę.  

 

Przewodniczący Rady zarządził kilkuminutową przerwę w obradach. Po wznowieniu 

posiedzenia przeszedł do kolejnego punktu w porządku obrad. 

 

Ad pkt 3. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Gminy Wojciechów. 

 Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania nad przyjęciem protokołu 

z VII sesji. Każdy z radnych otrzymał protokół do zapoznania się z jego treścią, ponadto 

protokół był udostępniony na Portalu Mieszkaoca pod adresem wojciechow.esesja.pl oraz na 

stanowisku ds. obsługi Rady Gminy w Urzędzie Gminy Wojciechów.  

Wyniki głosowania 
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ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, Dariusz Kazimierz 

Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, Grzegorz Matyjasik, 

Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel Walkiewicz, Anna Zabiegła, Jarosław 

Paweł Zubrzycki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Marcin Mirosław 

NIEOBECNI (1) Miłosz Adamczyk 

 

Ad pkt 4. Sprawozdanie Wójta Gminy Wojciechów z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Informację przedstawił Wójt Gminy Artur Markowski. Na wstępie poinformował 

o zarządzeniach, które były wydane w okresie od 23 sierpnia 2024 roku do 26 września. (Lista 

zarządzeo stanowi załącznik do protokołu) 

 Następnie Wójt przedstawił informację na temat wydarzeo i spotkao, w których 

uczestniczył. 

Radni nie zgłosili pytao, zatem Przewodniczący Rady Gminy na tym zakooczył ten 

punkt obrad. 

 

Ad. pkt 5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Wojciechów oraz Przewodniczących 

komisji z działalności w okresie między sesjami. 

 Informację przedstawił Przewodniczący Rady Gminy. Uczestniczył m.in.: w 

posiedzeniach komisji Rady Gminy Wojciechów, Dożynkach Gminnych, obchodach Złotych 

Godów oraz obchodach 100-lecia OSP w Wojciechowie.  

 Następnie, informację przedstawili Przewodniczący poszczególnych komisji. 

W okresie między sesjami odbyły się w sumie cztery posiedzenia komisji: 

13 i 27 września  – posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych. W dniu 

13 września w posiedzeniu uczestniczyła grupa rodziców uczniów ze szkoły w Wojciechowie. 

Tematami spotkania to: dowozy uczniów oraz dofinasowanie obiadów szkolnych. W dniu 27 

września odbyło nadzwyczajne posiedzenie zwołane w związku z petycją rodziców 

sześciolatków dotyczącą podziału grupy na dwa oddziały. 

20 września – posiedzenie Komisji Infrastruktury, Inwestycji i Rozwoju Społeczno-

Gospodarczego. Członkowie Komisji zaopiniowali uchwały dotyczące przedłużenia dzierżaw 

działek. Ponadto dyskutowali nad możliwością zagospodarowania gminnej działki w Starym 

Gaju oraz przeznaczenia budynku po byłej szkole w Szczuczkach. Wójt przedstawił stan 

realizacji inwestycji zaplanowanych na 2024 rok. 

24 września – Komisja Budżetowa. Tematem posiedzenia były sprawy związane z budżetem 

gminy. Komisja zarekomendowała podjęcie uchwały ws udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Kłodzko. 

Po wyczerpaniu głosów w dyskusji Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego 

punktu porządku obrad. 

 

Ad. pkt 6. Informacja z działalności Lokalnej Grupy Działania „Zielony Pierścieo”. 
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 Informację na temat działalności Lokalnej Grupy Działania „Zielony Pierścieo” 

przedstawił Prezes LGD Zbigniew Pacholik. Obszernie i szczegółowo omówił zakres działania 

organizacji. Lokalna Grupa Działania „Zielony Pierścieo” jest lokalnym partnerstwem, które 

działa w formie stowarzyszenia. Tworzą je mieszkaocy, lokalne organizacje i przedsiębiorcy 

oraz jednostki sektora publicznego z obszaru 11 gmin: Baranów, Janowiec, Kazimierz Dolny, 

Kooskowola, Kurów, Markuszów, Nałęczów, Puławy, Wąwolnica, Wojciechów i Żyrzyn. 

Stowarzyszenie ma osobowośd prawną. Zostało zarejestrowane w dniu 03.03.2008 r. Nazwa 

organizacji wzięła się od określenia urbanistów i ekologów, którzy „zielonymi pierścieniami” 

nazywają obszary atrakcyjne pod względem przyrodniczym, krajobrazowym i turystycznym 

okalające miasta. Obszar, na którym działa stowarzyszenie, ma szczególnie wysokie walory 

turystyczne. Od 2008 r. organizacja wspiera lokalne społeczności na obszarach wiejskich 

w jedenastu gminach na Lubelszczyźnie poprzez pozyskiwanie środków finansowych na 

rozwój przedsiębiorczości, budowanie infrastruktury turystycznej i społecznej oraz budowanie 

kapitału społecznego. Wykorzystano środki w wysokości 3mln euro. Dofinansowano 226 

projektów. 

 Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

 Głos zabrała Bożena Pajduszewska- Zastępca Wójta Gminy. Zadała pytanie dotyczące 

obszarów działalności 12 przedsiębiorstw z terenu gmin, które otrzymały środki na rozwój 

działalności?  

 Z. Pacholik odpowiedział, że w mijającym okresie programowania preferowane były te, 

których działalnośd związana była z turystyką i produktami lokalnymi. Przedsiębiorstwa, które 

powstały na terenie gminy Wojciechów zajmowały się turystyką, kształtowaniem zieleni oraz 

projektowaniem wnętrz. 

 Wójt dodał, że organizacja sfinansowała wiele ciekawych inicjatyw. 

 Prezes LGD zwrócił uwagę na bardzo dobrą tendencję, że ponad 80% przedsiębiorstw, 

pomimo, że zakooczył się już okres trwałości projektu nadal funkcjonuje. Co wskazuje na 

bardzo wysoki wskaźnik trwałości w porównaniu np. do projektów realizowanych chociażby 

przez Urząd Pracy. 

 Zastępca Wójta zapytała, kto może byd beneficjentem grantów w nowej perspektywie 

finansowej i czy mogą byd nimi szkoły? 

 Prezes Z. Pacholik odpowiedział, że o granty mogą ubiegad się podmioty, które są 

zarejestrowane w KRS, organizacje pozarządowe, zwykłe stowarzyszenia, kościoły i związki 

wyznaniowe. O środki mogą się również ubiegad koła gospodyo wiejskich, pod warunkiem, że 

są stowarzyszeniami zrejestrowanymi w Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa 

albo KRS lub u Starosty. Szkoły jako samorządowe jednostki organizacyjne o takie granty 

ubiegad się nie mogą. 

 Innych pytao nie zgłoszono. Przewodniczący Rady Sławomir Chudzik podziękował 

Prezesowi za udział w sesji oraz przedstawione informacje. 

 Wójt podziękowała za dotychczasową współpracę.  

 Prezes Z. Pacholik podziękował za zaproszenie na sesję i zachęcił do współpracy.  

 

Obrady opuścił radny Grzegorz Matyjasik.  
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Ad. pkt 7. Informacja dotycząca działalności SP ZOZ NR 1 w Bełżycach i funkcjonowania 

Ośrodków Zdrowia na terenie gminy Wojciechów. 

 W tym punkcie porządku obrad głos zabrały zaproszone na sesję przedstawicielki SP 

ZOZ NR 1 w Bełżycach: Monika Pietrzak i Renata Tarkowska. 

 Na wstępie głos zabrał Przewodniczący Rady, który poprosił o wyjaśnienie sytuacji 

dotyczącej głównie ośrodka zdrowia w Palikijach, ponieważ w przestrzeni publicznej krążą 

nieprawdziwe informacje, że Przewodniczący Rady wspólnie z Wójtem chcą go zlikwidowad. 

 Monika Pietrzak poinformowała, że na terenie gminy Wojciechów zlokalizowane są 

trzy ośrodki zdrowia: w Palikijach, Szczuczkach i Wojciechowie, które udzielają różnych 

świadczeo. Ośrodek zdrowia w Szczuczkach ma największą liczbę pacjentów oraz świadczy 

najwięcej porad. Jest to jedyna placówka, która nie generuje strat.  

 Następnie głos zabrała Renata Tarkowska, która przedstawiła informacje dotyczące 

porad, jakie świadczone są przez gminne ośrodki. Placówki zapewniają opiekę lekarza oraz 

aby poprawid rentownośd wprowadzane są różne dodatkowe programy, takie jak np. 40+, 

CHUK, czy też możliwośd skorzystania z opieki koordynatora. Liczba pacjentów jaka powinna 

przypadad na jednego lekarza i jedną pielęgniarkę, według wytycznych NFZ to 2,5 tysiąca. Na 

terenie gminy Wojciechów w sumie zarejestrowanych jest około 5 tysięcy pacjentów, co 

wpływa na rentownośd danych placówek. Usprawniono pracę ośrodka w Wojciechowie, który 

obecni 3 dni w tygodniu ma dyżury po 10 godzin dziennie. 

 Radny S. Chudzik zwrócił się z prośbą o informację dotyczącą dalszego funkcjonowania 

ośrodka w Palikijach. 

 M. Pietrzak wyjaśniła, że problemy związane są z tym, że w niedługim czasie 

dotychczasowy lekarz z ośrodka przechodzi na emeryturę, a nie ma chętnych aby objąd to 

stanowisko. Jest wola aby tą placówkę utrzymad i by działała jako filia głównego ośrodka, 

którym byłby Wojciechów. Dlatego podejmowane są różne działania w celu znalezienia na to 

miejsce lekarza.  

 Radny S. Chudzik stwierdził, że nie daje to jednoznacznej odpowiedzi czy ośrodek 

będzie zlikwidowany czy nie. 

 R. Tarkowska zaznaczyła, że decyzje dotyczące dalszych losów ośrodka podejmuje 

Dyrektor SP ZOZ w Bełżycach i dodała, że czynione są wszelkie możliwe kroki aby tą jednostkę 

utrzymad. Na razie trwają poszukiwania lekarza. 

 Wójt dodał, że dalsze funkcjonowanie ośrodka i jego utrzymanie jest stałym tematem 

rozmów pomiędzy Zarządem Gminy a Dyrekcją. Czynione są starania aby znaleźd lekarza, co 

jest bardzo trudne. Pozostając przy głosie wspomniał, że przeprowadzony został audyt 

energetyczny budynku w którym mieści się ośrodek zdrowia w Wojciechowie. Wykonano 

dokumentację na termomodernizację budynku wraz z montażem fotowoltaiki i pompy ciepła, 

co będzie zrealizowane przy odpowiednich możliwościach finansowych. Wspomniał, że kiedyś 

były projekt aby górną częśd budynku przeznaczyd pod działalnośd ośrodka rehabilitacji. 

Konieczne są wspólne działania aby budynek był w pełni wykorzystany i dostępny dla 

mieszkaoców. Odnośnie Szczuczek, Wójt poinformował, że Gmina pomogła w remoncie 

nawierzchni parkingu przy tamtejszym budynku, przekazując na ten cel kostkę z rozbiórki. 
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 R. Tarkowska potwierdziła, że Zakład chciał wykorzystad górę budynku w 

Wojciechowie pod rehabilitację ale kontrakt dostał inny ośrodek. Korzystając z okazji 

podziękowała Zarządowi za dotychczasowe działania.  

 Wójt poinformował o planach rozbudowy zakładu opiekuoczego w Bełżycach.  

 R. Tarkowska uszczegółowiła, że są plany rozbudowy zarówno ośrodka opiekuoczego, 

co wynika z potrzeby zapewnienia dodatkowych miejsc jak również rozbudowy przychodni, 

związane z koniecznością dostosowania budynku i gabinetów do ilości świadczonych usług. 

 Przewodniczący Rady zapytał o datę z jaką kooczy pracę dotychczasowy lekarz w 

Palikijach? 

 M. Pietrzak odpowiedziała, że umowa jest do kooca października. 

 Głos zabrała Bożena Pajduszewska – Zastępca Wójta Gminy. Potwierdziła, że Dyrektor 

SP ZOZ poprosił Zarząd Gminy aby włączył się w poszukiwania lekarza do ośrodka w Palikijach. 

Niestety pomimo wielu starao, jak do tej pory nie udało się nikogo znaleźd, nikt nie zgłosił się z 

ofertą. Pozostając przy głosie zwróciła się z pytaniem, czy jest możliwośd wprowadzenia 

programu szczepieo przeciwko HPV w ośrodkach zdrowia na terenie gminy Wojciechów? 

 R. Tarkowska poinformowała, że takie szczepienia mogą byd realizowane w placówce 

w Wojciechowie. 

 B. Pajduszewska zwróciła się z prośbą o rozpropagowanie informacji na ten temat i o 

możliwości skorzystania z bezpłatnego szczepienia. 

 Wojciech Mirosław – Kierownik Ośrodka Pomocy Społeczne w Wojciechowie poprosił 

o informacje dotyczącą liczby pacjentów, którzy są zdeklarowani w poszczególnych ośrodkach. 

 M. Pietrzak poinformowała, że największa liczba pacjentów jest zapisana do ośrodka w 

Szczuczkach i jest to około 3 tysięcy. W pozostałych po około 1 tysiąc pacjentów. 

 W. Mirosław zwrócił uwagę, że w niedługim czasie również lekarz ze Szczuczek 

nabędzie prawa do emerytury co może spowodowad podobny problem co w Palikijach. 

 Innych pytao nie zgłoszono w związku z czym Przewodniczący Rady podziękował 

gościom za udział w sesji i przedstawione informacje.  

 

Przewodniczący Rady S. Chudzik zarządził kilkuminutową przerwę w obradach.  

 

Ad. pkt 8. Informacja dotycząca działalności Wód Polskich na terenie gminy Wojciechów. 

 Informacje dotyczące działalności Wód Polskich zostały przedstawione w punkcie 2 

porządku obrad w związku z czym Przewodniczący Rady przeszedł do punktu 9.  

 

Ad. pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia wydzielonych rachunków przez 
samorządowe jednostki budżetowe. (Druk 29/2024) 
 Uzasadnienie podjęcia uchwały przedstawił Wójt Gminy – Artur Markowski. 
 

Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Chudzik 

poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały w sprawie utworzenia wydzielonych 

rachunków przez samorządowe jednostki budżetowe - druk nr 29/2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, 

Marcin Mirosław, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel Walkiewicz, Anna 

Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki. 

NIEOBECNI (2) Miłosz Adamczyk, Grzegorz Matyjasik. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 
Nr VIII/29/24 w sprawie utworzenia wydzielonych rachunków przez samorządowe jednostki 
budżetowe. 
 
Ad. pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na rok 2024. (Druk nr 

30.1/2024) 

Zmiany budżetowe przedstawiła i szczegółowo omówiła Skarbnik Gminy – Mirosława 

Walat-Maciejka. Dotyczą one m.in.: 

Dochody 

1) Zwiększenie o kwotę 145.328,05 zł. 

Wydatki 

1) Zwiększenie o kwotę 183.714,05 zł. 

2) Zmniejszenie o kwotę 38.386,00 zł.  

Skarbnik omówiła także zmiany pozostałych załączników do uchwały.  

Przewodniczący Komisji Budżetowej Tomasz Kowalski poinformował, że na 

posiedzeniu, które odbyło się w dniu 24 września Komisja rozpatrzyła projekt uchwały 

w sprawie zmian budżetu Gminy na 2024 rok i zaopiniowała go pozytywnie.  

 

Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Chudzik 

poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na rok 

2024- druk nr 30.1/2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, 

Marcin Mirosław, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel Walkiewicz, Anna 

Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki. 

NIEOBECNI (2) Miłosz Adamczyk, Grzegorz Matyjasik. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr VIII/30/24 w sprawie zmian budżetu Gminy na rok 2024 

 

Ad. pkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy na okres 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą. (Druk nr 31/2024) 

 Uzasadnienie podjęcia uchwały przedstawił pracownik Urzędu Gminy Wojciechów – 

Zygmunt Gomółka. 
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Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Chudzik 

poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy na okres 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą - druk nr 31/2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, 

Marcin Mirosław, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel Walkiewicz, Anna 

Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki. 

NIEOBECNI (2) Miłosz Adamczyk, Grzegorz Matyjasik. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr VIII/31/24 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 3 

lat z dotychczasowym dzierżawcą. 

 

Ad. pkt 12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy na okres 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą. (Druk nr 32/2024) 

Uzasadnienie podjęcia uchwały przedstawił pracownik Urzędu Gminy Wojciechów – 

Zygmunt Gomółka. 

 

Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Chudzik 

poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy na okres 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą - druk nr 32/2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, 

Marcin Mirosław, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel Walkiewicz, Anna 

Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki. 

NIEOBECNI (2) Miłosz Adamczyk, Grzegorz Matyjasik. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr VIII/32/24 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 3 

lat z dotychczasowym dzierżawcą. 

 

Ad. pkt 13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy na okres 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą. (Druk nr 33/2024)  

Uzasadnienie podjęcia uchwały przedstawił pracownik Urzędu Gminy Wojciechów – 

Zygmunt Gomółka. 

 

Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Chudzik 

poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy na okres 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą - druk nr 33/2024 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, 

Marcin Mirosław, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel Walkiewicz, Anna 

Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki. 

NIEOBECNI (2) Miłosz Adamczyk, Grzegorz Matyjasik. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr VIII/29/24 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 3 

lat z dotychczasowym dzierżawcą. 

 

Ad. pkt 14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy na okres 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą. (Druk nr 34/2024) 

Uzasadnienie podjęcia uchwały przedstawił pracownik Urzędu Gminy Wojciechów – 

Zygmunt Gomółka. 

 

Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Chudzik 

poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy na okres 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą - druk nr 34/2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, 

Marcin Mirosław, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel Walkiewicz, Anna 

Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki. 

NIEOBECNI (2) Miłosz Adamczyk, Grzegorz Matyjasik. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr VIII/34/24 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 3 

lat z dotychczasowym dzierżawcą. 

 

Ad. pkt 15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Wojciechowie. (Druk nr 35/2024) 

 Uzasadnienie podjęcia w/w uchwały przedstawił Kierownik Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Wojciechowie – Wojciech Mirosław. 

 

Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Chudzik 

poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Wojciechowie - druk nr 35/2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (12) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, 

Marcin Mirosław, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel Walkiewicz, Anna 

Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki 

BRAK GŁOSU (1) Tomasz Kowalski 

NIEOBECNI (2) Miłosz Adamczyk, Grzegorz Matyjasik 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr VIII/35/24 w sprawie uchwalenia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Wojciechowie. 

 

Ad. pkt 16. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu osłonowego w ramach 

wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. (Druk nr 

36/2024) 

Uzasadnienie podjęcia w/w uchwały przedstawił Kierownik Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Wojciechowie – Wojciech Mirosław. 

 Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych Jarosław 

Zubrzycki poinformował, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt 

uchwały.  

 

Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Chudzik 

poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały w sprawie uchwalenia programu 

osłonowego w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na 

lata 2024-2028 - druk nr 36/2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, 

Marcin Mirosław, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel Walkiewicz, Anna 

Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki. 

NIEOBECNI (2) Miłosz Adamczyk, Grzegorz Matyjasik. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr VIII/36/24 w sprawie uchwalenia programu osłonowego w ramach wieloletniego 

rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

 

Ad. pkt 17. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia lokalnego programu osłonowego pn. 

„Bądź aktywny”. (Druk nr 37/2024) 

Uzasadnienie podjęcia w/w uchwały przedstawił Kierownik Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Wojciechowie – Wojciech Mirosław. 

 

Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Chudzik 

poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały w ustanowienia lokalnego programu 

osłonowego pn. „Bądź aktywny” - druk nr 37/2024 

Wyniki głosowania 
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ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, 

Marcin Mirosław, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel Walkiewicz, Anna 

Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki. 

NIEOBECNI (2) Miłosz Adamczyk, Grzegorz Matyjasik. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr VIII/37/24 w sprawie ustanowienia lokalnego programu osłonowego pn. „Bądź aktywny”. 

 

Ad. pkt 18. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2024 rok. (Druk nr 38/2024) 

 Uzasadnienie podjęcia w/w uchwały przedstawiła Ewa Adamiec – Przewodnicząca 

Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii. 

 

Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Chudzik 

poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2024 rok - druk nr 38/2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, 

Marcin Mirosław, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel Walkiewicz, Anna 

Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki. 

NIEOBECNI (2) Miłosz Adamczyk, Grzegorz Matyjasik. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr VIII/38/24 zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2024 rok. 

 

Ad. pkt 19. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi 

Lubelskiemu w zakresie nieodpłatnego przekazania dokumentacji projektowej inwestycji 

pod nazwą „Przebudowa drogi powiatowej nr 2229L (Wojciechów – Palikije – Sporniak – 

Motycz) w zakresie wykonania opaski bezpieczeostwa w miejscowości Sporniak, gm. 

Wojciechów”. (Druk nr 39/2024) 

 Uzasadnienie podjęcia uchwały przedstawił Wójt Gminy – Artur Markowski. 

 

Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Chudzik 

poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały - druk nr 39/2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, 

Marcin Mirosław, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel Walkiewicz, Anna 

Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki. 

NIEOBECNI (2) Miłosz Adamczyk, Grzegorz Matyjasik. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr VIII/39/24 w sprawie w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Lubelskiemu w 

zakresie nieodpłatnego przekazania dokumentacji projektowej inwestycji pod nazwą 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 2229L (Wojciechów – Palikije – Sporniak – Motycz) w 

zakresie wykonania opaski bezpieczeostwa w miejscowości Sporniak, gm. Wojciechów”. 

 

 

Ad. pkt 20. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminie Kłodzko na 

pomoc dla powodzian. (Druk nr 40.1/2024) 

 Uzasadnienie podjęcia uchwały przedstawił Wójt Gminy – Artur Markowski. 

 

Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Chudzik 

poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

gminie Kłodzko na pomoc dla powodzian - druk nr 40.1/2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, 

Marcin Mirosław, Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel Walkiewicz, Anna 

Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki. 

NIEOBECNI (2) Miłosz Adamczyk, Grzegorz Matyjasik. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr VIII/40/24 w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminie Kłodzko na pomoc dla 

powodzian 

 

Ad. pkt 21. Interpelacje i zapytania radnych. 

 Radna Anna Zabiegła zwróciła się z ponowną prośbą o odnowienie barierek na moście 

w Palikijach. 

Zastępca Wójta poinformowała, że Zarząd Dróg Powiatowych obiecał odnowienie 

barierek. W niedługim czasie Wójt ma odbyd spotkanie z Dyrektorem ZDP. 

W imieniu nieobecnej sołtys Nowego Gaju radny Michał Podstawka zwrócił się do 

Wójta z pytaniem o rozstrzygnięcie w sprawie drogi w tej miejscowości. 

Wójt wyjaśnił, że jeśli chodzi o drogę w kierunku Starego Gaju wydane zostało 

postanowienie sądowe i ustanowiona droga konieczna. Mieszkaniec został zobowiązany do 

przywrócenia tej części drogi, która przebiegała przez jego nieruchomośd. 
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Radny Dariusz Kołodziejczyk poprosił aby zwrócid się do ZDP o poprawę estetyki 

i wykoszenie rowów wzdłuż dróg powiatowych. 

Radna Bogusława Grzelak zapytała, czy problem z dowozami dzieci do szkół został już 

rozwiązany? 

Wójt poinformował, że są już przygotowane umowy, zgodnie z którymi rodzice są 

zobowiązani do pokrycia całego kosztu biletu tj. 200 zł za który następnie otrzymują 50% 

zwrot, co wynika ze względów księgowych. Drugi bus zostanie uruchomiony już 1 października 

pod warunkiem, że umowy zostaną podpisane przez odpowiednią liczbę rodziców.  

Celem uzupełnienia głos zabrała Skarbnik. Wyjaśniła przyjęty sposób uiszczania 

odpłatności za bilety. Zaznaczyła, że jest to najprostszy sposób rozliczania. 

Zastępca Wójta wyjaśniła, że umowy są po to, by z jednej strony zapewnid rodziców o 

tym, że bilety będą przez Gminę refundowane a z drugiej dają gwarancję przewoźnikowi, że 

do kooca roku szkolnego te opłaty będą uiszczane i drugi bus będzie rentowny. Warunkiem 

uruchomienia drugiego kursu przy cenie 200 zł jest zadeklarowanie 33 dzieci. Każda liczba 

poniżej będzie się wiązała z wyższą ceną biletu. 

Głos zabrał radny Daniel Walkiewicz. Zadał pytanie dotyczące terminu uruchomienia 

oświetlenia wzdłuż drogi wojewódzkiej oraz dotyczące przepustu w m. Tomaszówka? 

Odnośnie oświetlenia Wójt wyjaśnił, że odbiór już został wykonany pozostaje kwestia 

podpisania umów z PGE i uruchomienia oświetlenia przez nich. Odnośnie przepustu 

poinformował, że jeśli się uda to może będzie naprawiony, udrożniony jeszcze w tym roku. 

 Innych pytao nie zgłoszono, w związku z czym Przewodniczący przeszedł do kolejnego 

punktu w porządku obrad. 

 

Ad. pkt 22. Wolne wnioski i informacje. 

 Przewodniczący Rady S. Chudzik poinformował, że w związku z organizacją 

Ogólnopolskiego Biegu na Nartorolkach  i zamknięciem niektórych dróg w Wojciechowie 

mogą wystąpid utrudnienia w ruchu. 

 Radny M. Podstawka przedstawił szczegółową informację o zamkniętych odcinkach 

dróg. 

 Głos zabrał Wójt, który również odniósł się do organizacji Biegu. Korzystając z okazji 

podziękował GOK za wsparcie imprezy oraz wszystkim organizatorom i osobom, instytucjom,  

które włączyły się w pomoc.  

 Na tym dyskusję zakooczono, wobec czego Przewodniczący Rady przeszedł do 

ostatniego punktu porządku obrad. 

 

Ad. pkt. 23. Zakooczenie obrad  

Zakooczenia obrad VIII sesji Rady Gminy Wojciechów IX kadencji dokonał 

Przewodniczący Rady – Sławomir Chudzik słowami: „Zamykam obrady”. 

 

 

Protokołowała:       

Anna Śmigielska       


